

## شـهادة الاعـتمـاد Accreditation Certificate

Conformity Assessment Body's ID: NAH 016

The Halal Approval South America S.A.S Carrera 21 No. 135-53, Casa 12, Bogota, Bogotá, COLOMBIA

Accredited according to the National Standard UAE.S 2055-2<sub>1</sub> to undertake Halal Certification as specified in the attached Accreditation Scope.

Accredited on: 02/10/2025

Expires on: 01/10/2028

1 Accreditation in accordance with the National Standard UAE.S 2055-2:2016 "Requirements for the operation of various types of bodies performing inspections" and the relevant ENAS requirements.

This certificate is invalid without the attached scope of accreditation, which subjected to annual surveillances as per ENAS procedure. Certificate can be updated or re-issued until the expiry date defined above. The validity of the certificate is subjected to continuous compliance with the requirements of the accreditation system. The halal certification body is responsible for the results of its certifications.

This is an electronic certificate and does not require stamp and signature. Certificate will be invalid in case of any modification.

الرمز التعريفي لجهة تقييم المطابقة: NAH 016

ذي حلال ابروفل ساوث أمريكا كاربرا 21 رقم 135-53 ، منزل 12 ، بوغوتا، بوجوتا، كولومبيا

حاصل على الإعتماد لإصدار شهادات المطابقة الحلال الواردة في وثيقة المجال المرفقة وفقاً للمواصفة الإماراتية LAE.S 2055-21

تاريخ منح الاعتماد: 02/10/2025

تاريخ الانتهاء: 01/10/2028

1 وفقاً لمتطلبات المواصفة الإماراتية UAE.S 2055-2:2016 المنتجات الحلال – الجزء الثاني: الإشتراطات العامة لجهات إصدار شهادات الحلال والمتطلبات ذات العلاقة الخاصة بنظام الإعتماد الوطني الإماراتي ENAS.

مجال الاعتماد جزء أساسي من هذه الشهادة حيث تخضع مجالات الاعتماد المذكورة في الوثيقة المرفقة لعمليات متابعة لاحقة من قبل نظام الاعتماد الوطني، وتعتبر هذه الشهادة صالحة وقابلة للتحديث واعادة الإصدار حتى تاريخ الانتهاء المدون أعلاه شريطة استمرار جهة إصدار شهادة المطابقة الحلال المذكورة أعلاه في تطبيق متطلبات نظام الاعتماد الوطني سالفة الذكر. تتحمل جهات إصدار شهادة المطابقة الحلال مسؤولية شهادات المطابقة الصادرة عنها.

هذه الشهادة صدرت إلكترونياً ولا تحتاج لختم أو توقيع، أي كشط أو تغيير في هذه الشهادة يلغيها.

تاريخ منح الإعتماد لأول مرة: 2025/10/02

MOIAT LE

Initial Accreditation Date: 02/10/2025

هاتف TEL 600565554 ص.ب. P.O.BOX 48666 أبوظبي، دبي، الإمارات العربية المتحدة P.O.BOX 48666 ص.ب









## Accreditation Scope

The Halal Approval South America S.A.S, NAH 016 Halal Certification Body, (UAE S 2055-2: 2021)

Carrera 21 No. 135-53, Casa 12, Bogota, Bogotá, COLOMBIA

Issue Date: 02/10/2025 Expiry Date: 01/10/2028

Issue No: 1

## Halal Certifications performed at/from the location specified above

Category		Sub Category		Products/Services & Included activities	Scheme/ Standard
С	Food Manufacturing	CI	Processing of perishable animal products	FISH AND SEAFOOD, MEAT, EGGS, DAIRY AND FISH PRODUCTS	UAE.S 2055-1: 2015 HALAL PRODUCTS - PART ONE: GENERAL REQUIREMENTS FOR HALAL FOOD
С	Food Manufacturing	CII	Processing of perishable plant products	FRUITS AND FRESH JUICES, VEGETABLES, GRAINS, NUTS, AND PULSES	UAE.S 2055-1: 2015 HALAL PRODUCTS - PART ONE: GENERAL REQUIREMENTS FOR HALAL FOOD
С	Food Manufacturing	CIII	Processing of perish- able animal and plant products (mixed products)	PIZZA, LASAGNE, SANDWICH, DUMPLING, READY-TO- EAT MEALS	UAE.S 2055-1: 2015 HALAL PRODUCTS - PART ONE: GENERAL REQUIREMENTS FOR HALAL FOOD
С	Food Manufacturing	CIV	Processing of ambient stable products	CANNED FOODS, BISCUITS, SNACKS, OIL, DRINKING WATER, BEVERAGES, PASTA, FLOUR, SUGAR, FOODGRADE SALT	UAE.S 2055-1: 2015 HALAL PRODUCTS - PART ONE: GENERAL REQUIREMENTS FOR HALAL FOOD

This is an electronic certificate and does not require stamp and signature. Certificate will be invalid in case of any modification.



هذه الشهادة صدرت إلكترونياً ولا تحتاج لختم أو توقيع، أي كشط أو تغيير في هذه الشهادة يلغيها.

**ENAS Program Manager:** ACF 11-22; Rev.4; Page 1 of 2













## Accreditation Scope

The Halal Approval South America S.A.S, NAH 016 Halal Certification Body, (UAE S 2055-2: 2021)

Carrera 21 No. 135-53, Casa 12, Bogota, Bogotá, COLOMBIA

Issue Date: 02/10/2025 Expiry Date: 01/10/2028

Issue No: 1

	С	C Food Manufacturing CV	Animal slaughtering	SLAUGHTERING IN SLAUGHTERHOUSES, CUTTING, CLEANING AND PACKING OF: BOVINE, OVINE, CAPRINE, POULTRY	- PART ONE: GENERAL REQUIREMENTS FOR HALAL FOOD, UAE.S 993: 2022 ANIMAL SLAUGHTERING REQUIREMENTS ACCORDING TO ISLAMIC RULES
--	---	-------------------------	---------------------	---	--

This is an electronic certificate and does not require stamp and signature. Certificate will be invalid in case of any modification.



هذه الشهادة صدرت إلكترونياً ولا تحتاج لختم أو توقيع، أي كشط أو تغيير في هذه الشهادة يلغيها.

**ENAS Program Manager:** ACF 11-22; Rev.4; Page 2 of 2









